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Huisartsen willen naast mensen met een medische indicatie, ook andere 60-minners die extra risico lopen inenten met

het AstraZeneca-vaccin. Tegenover het AD bevestigt de LHV dat het voor huisartsen in het hele land steeds moeilijker
wordt om hun voorraad aan AstraZeneca-vaccins kwijt te raken en dat sommige huisartsen de officiéle richtlijn negeren
en 60-minners toch vaccineren.

ECDC komt met een nieuwe richtlijn waarin zij stelt dat als twee mensen of huishoudens die volledig zijn gevaccineerd
elkaar ontmoeten, het niet nodig is dat ze afstand van elkaar houden of mondkapjes dragen. ECDC stelt dat EU-lidstaten

"kunnen overwegen" dit soort maatregelen te versoepelen. Wanneer jongeren en mensen van middelbare leeftijd van

wie er één wel is gevaccineerd en één niet elkaar ontmoeten, kan de 1,5 meter ook overboord wat het ECDC betreft.

Het agentschap baseert het nieuwe advies op de huidige stand van de wetenschap. Het ECDC wijst op diverse

onderzoeken waarin inmiddels ook in de "echte wereld" bewijs is geleverd dat vaccins in hoge mate beschermen tegen

besmetting en ernstige ziekte. D66-Kamerlid Jan Paternotte kondigt aan minister De Jonge tijdens het coronadebat te

vragen dit advies snel te gebruiken.
Het Fieldlab-experiment in de Efteling gaat zaterdag niet door omdat te weinig belangstellenden zich hebben

aangemeld, namelijk 4000. Er was gerekend op 8000 aanmeldingen. Efteling-directeur Fons Jurgens denkt dat alle ophef
rond het inmiddels afgeblazen 538-evenement in Breda mede heeft geleid tot dit lage aantal aanmeldingen.

Alzheimer Nederland en ANBO reageren afkeurend op het nieuws dat maar weinig verpleeghuizen de laatste tijd

versoepelingen hebben doorgevoerd, ondanks de hoge vaccinatiegraad. Dat bleek gisteren uit onderzoek onder 76

verpleeghuizen. Alzheimer Nederland is 'verbijsterd’. Volgens de organisatie is de enige goede reden om niet te

versoepelen een coronabesmetting in het verpleeghuis. ANBO vindt het ‘teleurstellend'. Volgens ANBO is het risico dat

gevaccineerde ouderen nu nog ernstig ziek worden door corona klein.

MantelzorgNL vindt dat ook mantelzorgers een zorgbonus moeten krijgen. Bestuurder Liesbeth Hoogendijk wijst erop
dat dit voor mantelzorgers een extra zware tijd is. "Nog steeds moeten zij inspringen doordat de professionele zorg en

ondersteuning nog niet op orde is. Ze zitten in zelfisolatie [...] en krijgen geen voorrang bij vaccinatie. Eerder stonden

mantelzorgers al achteraan in de rij bij het testen en het verkrijgen van persoonlijke beschermingsmiddelen."

SISOS (Slachtoffers — Identiteiten — Schade — Oorzaken — Scenario’s)

Informatiebehoefte

Bij 12.000 Nederlanders die medicatie gebruiken die ervoor zorgt dat hun nieuwe nier niet wordt afgestoten, zou een

coronavaccin mogelijk niet goed werken. Trouw spreekt met niertransplantatiepatiént Annelies Hilgersom die reeds

twee keer ingeént is met een coronavaccin, maar vreest dat het vaccin bij haar niet werkt.

De Efteling gaat zaterdag niet open voor het testevenement van Fieldlab. Er hebben zich 4000 belangstellenden

aangemeld, terwijl was gerekend op 8000 en dat aantal is te weinig om gedegen onderzoek te doen, meldt Fieldlab

woensdag. Fons Jurgens, algemeen directeur van de Efteling, vindt het jammer dat het evenement niet doorgaat. Hij

denkt dat alle ophef rond het inmiddels afgeblazen 538-evenement in Breda mede heeft geleid tot dit lage aantal

aanmeldingen.

Uit onderzoek van Followthe Money zou blijken dat VWS 'bijzonder behulpzaam’ is geweest om farmaceut Roche een

grote voorsprong te geven op de concurrentie. VWS zou namelijk onlangs zonder aanbesteding miljoenen zelftesten

van het Zwitserse bedrijf hebben ingekocht.

Vakbonden en werkgeversorganisaties zien dat werkgevers momenteel massaal overstappen van 'medische’

coronatests, die afgenomen worden door gekwalificeerd personeel, naar zelftests die werknemers zelf moeten

uitvoeren. Dat zou niet altijd geheel vrijwillig gebeuren.

Druk op de ziekenhuiszorg

Alle bedden in het Medisch Spectrum Twente (MST) in Enschede zijn bezet, aldus RTV Oost vanochtend. Het MST kan

geen nieuwe patiénten meer opnemen en stelt een opnamestop in. Acute zorg kan nog wel verleend worden, de

spoedeisende hulp is gewoon open. Maar als er een nieuwe patiént moet worden opgenomen, dan gaat deze naar een

ziekenhuis in de omgeving. Volgens een woordvoerder van het MST is de opnamestop deels een gevolg van een

toename van het aantal coronapatiénten dat de afgelopen dagen opgenomen moest worden. Daarnaast heeft het

ziekenhuis de afgelopen dagen ook te maken met drukte op de SEH.
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Het Erasmus MC in Rotterdam kan alleen nog operaties verrichten die binnen twee weken moeten plaatshebben om

geen verdere gezondheidsschade te veroorzaken, meldt een woordvoerster aan ANP. Er wordt personeel uitgeleend
aan corona-afdelingen en de ic-bedden liggen vol. "Met pijn in het hart" is daarom ook besloten tot een stop op de

transplantaties van organen van levende donoren (aan bijvoorbeeld familieleden). Het ziekenhuis bekijkt op 28 april
hoe de zaken verder moeten worden aangepakt, maar zal de operatiemogelijkheden verruimen als het eerder kan.

Vaccinatiecampagne

Uit een nieuwe richtlijn van het ECDC blijkt dat het agentschap vindt dat als twee mensen of huishoudens die volledig

zijn gevaccineerd elkaar ontmoeten, het niet nodig is dat ze afstand van elkaar houden of mondkapjes dragen. ECDC

stelt dat lidstaten "kunnen overwegen” dit soort maatregelen te versoepelen. Wanneer jongeren en mensen van

middelbare leeftijd van wie er één wel is gevaccineerd en één niet elkaar ontmoeten, kan de 1,5 meter ook overboord

wat het ECDC betreft. Dat geldt niet voor mensen die een verhoogd risico lopen op ernstige ziekte door het coronavirus.

Ouderen die zijn gevaccineerd zouden wel afstand moeten blijven houden tot niet-gevaccineerden. Ook in de openbare
ruimte en bij grote bijeenkomsten blijven sociale afstand en mondkapjes gewenst, oordeelt het ECDC. Hetzelfde advies

geldt als "zorgelijke varianten" van het coronavirus die vaccins kunnen omzeilen in hoge mate circuleren. Het

agentschap baseert het nieuwe advies aan de lidstaten op de huidige stand van de wetenschap. Het ECDC wijst op

diverse onderzoeken waarin inmiddels ook in de “"echte wereld" bewijs is geleverd dat coronavaccins in hoge mate

beschermen tegen besmetting en ernstige ziekte. Aan de andere kant kan geen enkel vaccin volledig garanderen dat

iemand gevrijwaard blijft van het virus. Heel soms raakt iemand na vaccinatie toch besmet. Mogelijk is de kans wel

kleiner dat diegene vervolgens anderen besmet, maar het bewijs daarvoor is nog "beperkt”, oordeelt het ECDC. D66-

Kamerlid Jan Paternotte reageert via Twitter: "Baanbrekend advies van de deskundigen van Europa! Vaccinatie

betekent veilig onderling contact. Voor bewoners verpleeg- en verzorgingstehuizen moet dus nu al meer vrijheid

mogelijk zijn. Morgen ga ik minister De Jonge vragen dit advies snel te gebruiken!" In reactie op de richtlijn van ECDC

benadrukt VWS dat het van belang is dat gevaccineerden zich aan de basismaatregelen tegen blijven houden. "Op dit

moment weten we wel dat gevaccineerden goed beschermd zijn tegen ziekte en sterfte door het virus", reageert het

ministerie. "Maar het is nog niet volledig zeker dat mensen na vaccinatie anderen niet meer kunnen besmetten met het

virus." Het kabinet vindt het daarnaast onwenselijk onderscheid te maken tussen mensen die wel en niet gevaccineerd

zijn. Het ministerie gaat de nieuwe richtlijn goed bestuderen.

De Amerikaanse FDA heeft een fabriek in de stad Baltimore gesloten waar grondstoffen voor het Janssen-coronavaccin

werden gemaakt. Uit een rapport blijkt dat er problemen waren met onder meer hygiéne in het gebouw en dat er slecht

opgeleid personeel werkte. Het kan volgens de FDA maanden duren totdat alle problemen in de fabriek zijn opgelost.
Tot die tijd is er alleen een fabriek in Nederland die de belangrijkste grondstoffen voor het vaccin kan maken.

Vanochtend wordt bekend dat Johnson & Johnson vasthoudt aan de toezegging van de 200 miljoen Janssen-vaccins

voor dit jaar aan de Europese Unie plus Noorwegen en IJsland.

De Europese Commissie maakt zich op om vaccinmaker AstraZeneca voor de rechter te slepen. Dat bericht nieuwssite

Politico, die heeft gesproken met vijf EU-diplomaten. Het doel van de rechtszaak zou zijn om het bedrijf te dwingen

alsnog met de afgesproken hoeveelheden vaccins over de brug te komen, zegt een van de bronnen tegen de nieuwssite.

In artikelen in de ochtendkranten van Trouw en NRC worden Janssen en AstraZeneca tegenover elkaar gezet; ‘Waarom

krijgt Janssen een andere behandeling dan AstraZeneca?’ De Volkskrant komt met een analyse van het besluit om toch

te gaan prikken met Janssen. NRC beantwoord zes vragen over de verschillen tussen het AstraZeneca-vaccin en het

Janssen-vaccin. In Trouw stelt hoogleraar risicocommunicatie (Amsterdam UMC) Danielle Timmermans dat ze zich

verbaast over de gang van zaken omdat heter volgens haarop lijkt dat er enige afstand wordt genomen van adviesraden

en dat in plaats daarvan het kabinet nu meer eigen risico-afwegingen maakt. Timmermans kan zich vinden in de manier

van besturen maar het ontbreekt volgens haar wel aan heldere communicatie omdat mensen thuis de verschillen niet

begrijpen tussen Janssen en AstraZeneca. Timmermans vindt dat de minister tijdens de persconferentie expliciet had

moeten zeggen dat er aan vaccins altijd risico’s kleven. De Volkskrant kopt ‘Het Janssen-vaccin: mijlpaal of molensteen?’

De krant omschrijft dat de problemen met het Janssen-vaccin nog niet helemaal voorbij zijn omdat er nog twee

‘obstakels’ in de weg liggen. 1. De frequentie van de zeldzame bijwerking zou volgens de krant in werkelijkheid nog

weleens hoger kunnen liggen. De tweede ‘voetangel’ zoals Volkskrant het noemt is de bijwerking zelf want zelfs als de

lage Amerikaanse cijfers ook zouden opgaan voor Nederland dan zullen nog altijd enkele Nederlanders met de

bijwerking te maken krijgen. Hierbij haalt de krant de eerdere uitspraak van Hoogleraar Carin-Uyl-Groot aan wat zei

eerder zei over het AstraZeneca-vaccin: “En het vervelende is dat als er iets misgaat, het meteen een gezicht heeft.”

Oud-voorzitter van de Gezondheidsraad André Knottnerus denkt niet dat minister De Jonge de gezondheidsraad wilde

omzeilen om zijn deadline te halen omdat minister De Jonge volgens Knottnerus zich ervan bewust is dat het averechts

werkt om dit soort besluiten onzorgvuldig te nemen.

Verschillende media melden dat de Nederlandse vaccinatiecampagne op gang komt; ‘na een moeizame start zijn er

inmiddels bijna 5 miljoen prikken’ (ANP); ‘komt na wat horten en stoten nu echt op gang’ (de Volkskrant). Evenals de

vaccinatiecampagnes van andere EU-landen overigens. De Volkskrant schrijft dat ‘vaccinatiecampagnes op stoom lijken
te komen in de EU’, ANP kopt: ‘Bijna 5 miljoen vaccins toegediend, Nederland vijfde van EU’. ANP doelt dan op een

vijfde plaats voor Nederland waar het gaat om het percentage van de bevolking dat ten minste één prik heeft gekregen.

Volgens de Europese cijfers, waarin de laatste update van woensdag nog niet was verwerkt, heeft in Nederland 26,5%

van de bevolking op zijn minst één dosis ontvangen.
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Huisartsen willen naast mensen met een medische indicatie, ook andere 60-minners kunnen inenten die extra risico

lopen. Tegenover het AD bevestigt de LHV dat het voor huisartsen in het hele land steeds moeilijker wordt om hun

voorraad AstraZeneca vaccin kwijt te raken en dat sommige huisartsen de officiéle richtlijn negeren en 60-minners toch

vaccineren. Ook epidemioloog Frits
I

(LUMC) pleit in gesprek met Omroep West voor maatwerk waarbij de

dokter en patiént bepalen of ze het AstraZeneca-vaccin gebruiken. In het AD geeft huisarts Lotje Vernooy aan dat het

voor haar gaat om o.a. vijftigers in contactberoepen zoals fysiotherapeuten of oudere leraren die zij graag zou willen

vaccineren. Vernooy kan de doses die ze overhoudt niet aan 65-plussers kwijt, wat nu het advies is van de

Gezondheidsraad, want de doelgroep 65 plussers kan ook bij de GGD terecht voor een Pfizer-vaccin. Vernooy stelt dat

ze mensen geen AstraZeneca wil geven, omdat ze daarmee in strijd handelt met haar artseneed en mensen zou

benadelen, omdat het Pfizer-vaccin beter beschermd en minder bijwerkingen heeft. Ook huisarts Johan de Jonge zegt

in het AD dat hij het AstraZeneca-vaccin blijft aanbieden aan zijn patiénten: “Zolang sigaretten, de grootste veroorzaker

van trombose, niet verboden zijn blijf ik aan iedereen die dat wil onder de 60 het AstraZeneca-vaccin aanbieden. Aan

tafel bij talkshow BEAU zegt huisarts Matthijs van der Poel uit Rotterdam dat hij tegen het advies in ook mensen van

59 jaar gaat oproepen voor het AstraZeneca-vaccin. Van der Poel heeft het gevoel dat het besluit van minister De Jonge
om 60-minners niet meer te prikken, toch wordt teruggedraaid. Daarnaast wil Van der Poel dat het opkomstpercentage
onder 60-plussers omhooggaat, omdat hij zelf merkt dat het opkomstpercentage vrij laag is door wantrouwen jegens

het AstraZeneca-vaccin. Volgens Van der Poel moet de vaccinatiestrategie en campagne door VWS meer gericht worden

op postcodeniveau. Uit eigen ervaringen leert hij dat er in sommige wijken behoefte is aan meer persoonlijke aandacht.

De huisarts wil graag samen met VWS kijken hoe dit op een andere manier kan worden aangepakt. Hij denkt dat er een

‘samen-gevoel’ kan worden gecreéerd in de wijk, door een wijk bijvoorbeeld gezamenlijk te prikken. Ook denkt hij aan

het inzetten van rolmodellen. Als reactie op de berichtgeving en oproepen van de huisartsen roept DE6-

Tweedekamerlid Jan Paternotte in een tweet op om arts en patiént samen keuzevrijheid te geven, omdat we geen

effectieve vaccins in de vuilnisbak kunnen gooien.

Betekenisgeving

Hoewel viroloog Mariet Feltkamp (LUMC) positief is over de effectiviteit van de inzet van sneltesten t.b.v. Testen voor

toegang, uit zij bij Nieuwsuur kritiek op de gestelde limiet van 40 uur tussen de sneltest en aanvang van de

evenementen. Zij zegt hierover: "Wanneerje een sneltest uitvoert kort na besmetting, valt die vaak nog negatief uit. In

zo'n geval kun je zomaar 24 tot 36 uur later wél positief en besmettelijk zijn." Een bovengrens van 24 uur, zoals die bij
de Fieldlabs wordt gehanteerd, zou volgens CEO van Lead Healthcare David van Hartskamp praktisch lastig worden bij
Testen voor toegang. "Moet dat in een kortere tijdspanne, dan maakje de logistiek nog uitdagender. Dan krijgen we

nog meer piekbelasting," aldus Hartskamp.

Stop het verzet tegen tijdelijk opheffen van patenten, dan hebben we nergens meer een tekort aan coronavaccins,

betogen PvdA-europarl ier
t d

Chahim, NVIC-voorzitter Diederik Gommers en data-onderzoeker

Egge van der Poel in een opiniestuk in de Volkskrant. Ze doelen op de een juridische mogelijkheid om de

wereldproductie van coronavaccins verder op te schalen door middel van een ontheffing, de zogenaamde TRIPS-

ontheffing. Hiermee wordt tijdelijk afstand gedaan van intellectuele eigendomsrechten op de vaccins om het

productievolume te vergroten en een wijdverspreide productie wereldwijd mogelijk te maken. Meer producenten
zouden dan vaccins kunnen maken. PvdA-fractievoorzitter Lilianne Ploumen reageert via Twitter: "Een wereldwijde

vaccinatiegraad bereiken we alleen met wereldwijde productie schrijven PvdA’er @MChahim, @diederikgommerl en

Egge van der Poel. Vanmiddag in debat doe ik die oproep aan @MinPres en @hugodejonge"

Alzheimer Nederland en ANBO reageren afkeurend op het nieuws dat maar weinig verpleeghuizen de laatste tijd

versoepelingen hebben doorgevoerd, ondanks de hoge vaccinatiegraad. Dat bleek gisteren uit onderzoek onder 76

verpleeghuizen. Volgens Julie Meerveld van Alzheimer Nederland is de organisatie 'verbijsterd’ dat nog zo weinig

verpleeghuizen versoepelingen hebben doorgevoerd. "...70% van de bewoners van het verpleeghuis heeft dementie.

Voor hun kwaliteit van leven is bezoek en een hand op de schouder van levensbelang. De enige goede reden om niet te

versoepelen is als er een coronabesmetting in het huis is. In ieder ander geval moet de kwaliteit van leven voorop staan.

Daar mag geen enkele twijfel over zijn, het gaat immers om mensen in hun laatste levensfase.” Ouderenorganisatie
ANBO vindt het 'teleurstellend’. "De verpleeghuizen moeten weer open, om de eenzaamheid van bewoners te

doorbreken na een jaar corona. [...] Er zijn instellingen waar nog altijd maar één vaste bezoeker per dag mag komen, in

andere zijn kleinkinderen nog niet welkom of mogen de bewoners het verpleeghuis niet uit om op bezoek te gaan." Het

risico dat gevaccineerde ouderen nu nog ernstig ziek worden door corona is volgens de seniorenorganisatie klein.

"Daarom vindt ANBO dat er meer aandacht moet komen voor het welzijn van de ouderen. Verpleeghuisbewoners zitten

in de laatste fase van hun leven, waarin kwaliteit van leven voorop moet staan. Contact met naasten is voor deze

ouderen enorm belangrijk."

MantelzorgNL vindt dat ook mantelzorgers een zorghonus moeten krijgen. Bestuurder Liesbeth Hoogendijk vindt het

daar de hoogste tijd voor. Hoogendijk vindt dat mantelzorgers net zo goed waardering en erkenning van het kabinet

verdienen. "Al ruim een jaar hebben we te maken met corona en juist voor mantelzorgers blijft het een extra zware tijd.

Nog steeds moeten zij inspringen doordat de professionele zorg en ondersteuning nog niet op orde is. Ze zitten in

zelfisolatie (omdat ze bang zijn degene voor wie ze zorgen te besmetten) en krijgen geen voorrang bij vaccinatie. Eerder
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stonden mantelzorgers al achteraan in de rij bij het testen en het verkrijgen van persoonlijke beschermingsmiddelen."
De Mantelzorglijn zou dagelijks signalen binnenkrijgen van mantelzorgers die op omvallen staan.

e AD haalt reacties op bij Kamerleden n.a.v. een eigen reconstructie over de GGD. Volgens de krant reageren

Kamerfracties geschokt. Fracties eisen uitleg van het kabinet, het oprichten van een crisisreserve kan rekenen op forse

steun in het parlement.
*  Belangenbehartiger bij de Nederlandse Federatie Kankerpatiéntenorganisaties Irene Dingemans zegt in een artikel in

het AD dat veel kankerpatiénten niet op de lijst staan van de huisartsen omdat zij niet jaarlijks een griepprik krijgen en

daardoor geen voorrang hebben op een vaccinatie. Ze doet de oproep aan (ex)kankerpatiénten om contact op te nemen

met hun huisarts zodat ze op de lijst komen om gevaccineerd te worden. Een kankerpatiént is ook in het artikel aan het

woord en zegt dat zij door de assistente van de huisartsenpraktijk terugverwezen werd naar haar medisch specialist die

moet aangeven of ze een medische indicatie heeft. Het Nederlands Huisartsen Genootschap stelt dat

(ex)kankerpatiénten via hun ziekenhuis worden uitgenodigd voor vaccinatie.

Commentaar versoepelingen
*  NVIC-voorzitter Diederik Gommers stelt in talkshow Op1l dat er door het kabinet ‘hoog spel gespeeld wordt met het

versoepelen van de maatregelen’. Hij zegt begrip te hebben voor het besluit van het kabinet om versoepelingen door

te voeren omdat hiermee ook gehoor is gegeven aan de roep om te versoepelen en breder te kijken dan alleen de

ziekenhuiscijfers nu het vaccineren goed doorgang vindt en we een daling in het vooruitzicht hebben. Gommers roept

wel op dat ‘we er nog niet zijn’. Hij geeft aan dat het juist nu belangrijk is -ook al ben je al gevaccineerd- om je wel aan

de maatregelen te houden.

* In een analyse van de nieuwe versoepelingen (de persconferentie) spreekt AD van een ‘trendbreuk’ na een jaar

behoedzaam coronabeleid’ (‘Plots ging ‘de witte jas' uit bij Rutte en De Jonge’ kopt de krant). Een bron rond het

Veiligheidsberaad vertelt AD: “Waar eerst better safe than sorry het devies was, lijkt het nu meer better sorry than

safe.” Al is de openingsstap ook weer niet zo roekeloos als soms gesuggereerd wordt, stellen betrokkenen tegenover

de krant. Bronnen redeneren dat het risico ook als 'verantwoord' kan worden bestempeld doordat -cynisch genoeg-

naleving is afgenomen. Door het latere tijdstip van de avondklok en de steeds slechtere opvolging van regels zou het

verlies minder groot zijn nu deze restricties overboord gaan. “Harde data hierover ontbreken echter.” Tegenover het

AD bezweren bronnen dat het niet de bedoeling is dat het kabinet de ‘lockdown light" weer gaat schrappen als de

ziekenhuiscijfers de komende dagen onverhoopt flink oplopen. “Zoals Rutte zelf zei: ‘als de hemel naar beneden komt’,
wordt alles anders. Is dat bij meer dan negenhonderd ic-patiénten? Of bij 10.000 infecties per dag?” Op het Binnenhof

zou niemand nu aan dat scenario willen denken. In zijn commentaar stelt Hans Nijenhuis dat de persconferentie
‘verfrissend’ was; “U hoort ons niet zeggen dat het beleid van het kabinet altijd consequent en begrijpelijk is. Wél dat

het kabinet volkomen vrij is af te wijken van de adviezen die het vraagt. We kiezen politici om ons te vertegenwoordigen
en ons te leiden. Dat moeten ze dus doen. Ook als dat risico's met zich meebrengt.”

* In het Volkskrant-commentaar schrijft Raoul du Pré dat het kabinet een ‘beredeneerd risico’ neemt met de

versoepelingen. Er zou namelijk wel degelijk sprake zijn van ‘verzachtende omstandigheden’. Wel zou het kabinet een

risico nemen met de timing, daar zou het kahinet consistenter in moeten zijn; “Want dat Nederland nu het terras op

mag terwijl in het mbo en op de middelbare scholen nog steeds zo weinig fysiek onderwijs wordt gegeven, getuigt van

medeleven met de horeca, maar ook van verkeerde prioriteiten.”
*  Uit Telegraaf’s ‘Stelling van de dag’ blijkt dat 56% van de 7064 stellingdeelnemers blij is met de versoepeling, tegenover

37% niet. Wel is er veel kritiek op de manier waarop met name de horeca open mag. Terwijl 41% staat te popelen om

het terras op te gaan is er veel kritiek op de openingstijden. Ruim de helft denkt dat de beperkte opening de horeca

meer zal kosten dan opleveren. Ook verwacht het gros dat door deze openingstijden mensen massaal elders door zullen

borrelen. Men zal zich met deze versoepelingen waarschijnlijk minder aan de basisregels houden, verwacht ruim de

helft. Juist om die reden gaat deze versoepeling te snel, vindt 44%. Velen begrijpen niet waarom er nu versoepeld wordt.

Men vindt het opvallend dat er dit keer niet naar het OMT-advies werd geluisterd. Toch is dit volgens velen een goede
zaak. Verder vindt 62% het een goede zaak dat de avondklok wordt opgeheven.
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